



## 條款及細則 Terms & Conditions

1. 預購日期: 2021 年 5 月 5 日上午 7 時至 2021 年 5 月 18 日晚上 11 時 59 分。  
Pre-order Period: 5 May 2021 7:00am to 18 May 2021 11:59pm.
2. 換領日期: 2021 年 5 月 25 日上午 7 時至 2021 年 5 月 31 日晚上 11 時 59 分。逾期作廢。  
Pick-up period: 25 May 2021 7:00am to 31 May 2021 11:59pm. Redemption coupon will be expired afterwards.
3. 必需憑收據上的取貨二維碼於進行預購的同一間 7-Eleven 店舖換領貨品。  
Pre-ordered product must be collected at the same 7-Eleven store where pre-order is confirmed by presenting the redemption coupon.
4. 每單交易限預購 1 件。貨品數量有限，售完即止。  
Each customer is eligible to pre-order one item for each transaction. Pre-order products are available while stocks last.
5. 已預購的產品不設退貨/退換。  
No refund nor exchange for pre-ordered product.
6. 此產品由美心食品有限公司出售之原廠行貨貨品，此預購貨品不設保養。  
Products are authorized goods sold by Maxim's Caterers Limited. No warranty is provided for this product.
7. 此產品需於 2021 年 6 月 1 日至 6 月 11 日到指定地點憑卷換領，地點詳情可參考  
<https://www.maxims.com.hk/RDredemption/>。  
Products are redeemable with coupons at designated locations from 1 Jun 2021 to 11 Jun 2021. For locations details, please refer to <https://www.maxims.com.hk/RDredemption/>.
8. 貨品圖片只供參考。  
Product photos are for reference only.
9. 此預購適用於香港 7-Eleven 店舖。請向店舖查詢店舖地址、貨品及其他信息。  
Pre-order is applicable to 7-Eleven stores in Hong Kong. Please visit our physical store for products details, store address and any other enquiries.
10. 如有任何查詢，請聯絡美心食品有限公司查詢。  
If customers have any questions or inquiries, please contact Maxim's Caterers Limited.
11. 就一切有關事宜，7-Eleven 及美心食品有限公司將保留最終之決定權。  
All matters and disputes are subject to the final decision of 7-Eleven & Maxim's Caterers Limited.